
Socialudvalget

Til: Ministeren for børn, ligestilling, integration og sociale forhold

Dato: 25. juli 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 489
Vil ministeren oplyse om det er ministerens vurdering at kommunen ville kun-
ne give plejeorlov efter loven i forhold til den specifikke sag som er omtalt i
Politikens artikel den 24. juli 2014 ”Flere pårørende får afslag på orlov"?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Liselott
Blixt (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Vigsø Bagge
formand

1/1

Socialudvalget 2013-14
SOU Alm.del  Spørgsmål 489
Offentligt


